
Onderwijswerkgroep

VERSLAG

Vergadering van maandag 25 september 2017

Aanwezig: Aiko, Jari, Quentin, Simon, Lien, Aram, Jan, Lauren, Marnik, Lise, Heleen (vanaf 12:40)
Simme, Milko, Raf, Mathias

Verontschuldigd: Thibault

De vergadering wordt geopend om 12.37 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige onderwijswerkgroep wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Lisa is gestopt met studeren en is dus ook geen OWG voorzitter meer en haar plaats in de POC komt
vrij. Lisa wordt ten zeerste bedankt voor haar afgelopen werk. Hierdoor zal Aiko het eerste deel van de
vergadering voorzitten.

� Jari zal waarschijnlijk voor sterrenkunde in de POC fysica zetelen.

� De POC informatica gaat rond gaan bij zijn studenten om zich voor te stellen en hen uit te nodigen om
misschien in de POC te zetelen.

Verkiezing OWG voorzitter.

Er zijn geen kandidaturen ontvangen via mail. Maar Marnik wil de taak wel op zich nemen als de preses een speech
geeft op het lenteconcert. Hij geeft zijn motivatie en de volgende vragen worden gesteld:

� Wil je ook onderwijsverantwoordelijke van Wina worden?

� Ga je onderwijsnieuwsbrieven schrijven?

� Ga je de vergaderingen op tijd aankondigen?

Marnik is unaniem verkozen als OWG voorzitter en zit daardoor ook de vergadering voor vanaf nu.
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Verkiezing Aram voor de POC informatica

Aram geeft zijn motivatie en volgende vragen worden gesteld:

� In uw kandidatuur zegt u dat u als aanspreekpersoon wilt dienen tussen de opleiding en de gemiddelde
student maar wat is een ”gemiddelde”student volgens u en in welke mate moet de mening van de ”niet-
gemiddelde”student vertegenwoordigd worden?

� Hoe denk je te kunnen bijdragen aan de verbetering van je opleiding?

� Wat vind je van het verplicht maken van oefenzittingen en lessen? Indien tegen: wat als het de slaagcijfers
significant doet verbeteren?

� Wat vind je van de huidige samenstelling van de minors van de opleiding informatica?

Aram is unaniem verkozen

Verkiezing Lien voor POC wiskunde

Lien geeft haar motivatie en volgende vragen worden gesteld:

� In je motivatie zeg je dat je de POC te hard zou missen, wat zou je juist missen?

� Stel een van de ZAP in de POC geeft als argument ”nogmaals”, wat doe je?

� Je zegt zelf dat je niet veel naar de vergaderingen gaat komen, hoe ga je op de hoogte blijven?

Lien is unaniem verkozen

Onderwijscafé

Vanwege onduidelijkheid moet er gekozen worden tussen de termen onderwijscafé en onderwijsontbijt. Er wordt
geknokeld om voor de naam onderwijscafé te gaan.

Er moet nog een datum gekozen worden voor het onderwijscafé. Deze komt best na de eerste test van de eerstejaars,
want anders komen die met weinig nuttige input. Deze valt waarschijnljk op 23 oktober. Anderzijds is het nut
van het onderwijscafé eerder het voorstellen van de onderwijsvertenwoordigers, we hebben plan achterban voor de
evaluatie van de opleiding. 16 oktober wordt voorgesteld als datum, dat valt in de verkoopsweek, maar dan kan
iedereen zijn schachten opleggen naar het onderwijscafé te komen. Dit is wel een maandag, maar pannenkoeken
kunnen evengoed in de voormiddag of zondagnamiddag gebakken worden, want dat heeft geen verse ingrediënten
nodig.

Er wordt geknokeld voor 16 oktober. De shiften worden gedraaid door de POC’ers (op voorhand) en door het
presidium (tijdens onderwijscafé).

We besluiten om aparte vragenlijste te maken voor de eerstejaars en de masters. Daarnaast splitsen we ook op
per richting. Fysica stelt voor volgende vraag op de vragenlijst te zetten voor de eerstejaars: welke master wil je
gaan doen? Dit willen ze doen om in kaart te brengen wanneer de massale switch naar theoretische fysica plaats
vindt.

Marnik, Simme en Aram bekijken voor vragenlijst informatica, Lise en Raf voor wiskunde en Quentin en Heleen
voor fysica.

Vervolgens bespreken we of we een prijs willen geven. Andere jaren wordt uit alle degelijk ingevulde vragenlijsten
één iemand geloot en die krijgt een prijs. Iedereen krijgt sowieso al een gratis pannenkoek als ze de vragenlijst
invullen. Budget is niet echt een probleem. We besluiten om één prijs te kopen. Aiko is hiervoor verantwoordelijk.

Spoor allemaal zeker je gekochte schachten aan om naar onderwijscafé te komen. (En alle andere eerstejaars ook
natuurlijk.) Quentin schrijft het tekstje voor onderwijscafé minstens 11 dagen op voorhand (dus 4 oktober of
vroeger).
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Varia

� Aiko: Geef zeker al de verkozenen door aan de respectievelijke POC’s. Kom allemaal naar de inschrijvings-
stand.

� Jari: ik heb het horloge gevonden van een kabouter, want er passen maar 3 (max 4) van mijn vingers in.

� Quentin: Voor mij is het horloge te groot

� Simon: Wanneer komen vergaderdata van de POC? Per mail, maar voor POC informatica staan die ook al
op de webpagina

� Jari: Probeer je lege plekken in de POC op te vullen met eerstejaars.

De vergadering wordt gesloten om 13.19 u.

Aiko Blanckaert (notities)
aiko@wina.be
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